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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2023-11-06 

Plats och tid Kulturhuset, måndag 6 november 2023, klockan 17.00-17.47 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 

Pia Sjöberg (S) 
Magnus Norlund (M) 
Maria Broberg (V) 
Ulrik Thureson (S) 
Kristina Axelsson (C) 
Oscar Öjeryd (V) 
Inger Stenlund (V) 
Marita Westlund (V) 
Erika F Hedman (S) 
Bengt Abrahamsson (V) 
Robin Fransson (V) 
Petra Holmlund (S) 
Lennart Sjöberg (V) 
Bo Brydsten (S) 
 

Tjänstgörande ersättare Sandra Eriksson-Lind (S) tjänstgör för Katarina Lövgren (S) 
Marcus Arvidsson (C) tjänstgör för Nina Häreskog-Linder (C) 

 
 
Övriga deltagare Marie Strinnholm, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 
 
 
Utses att justera Magnus Norlund (M) och Oscar Öjeryd (V) 
 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt fredag den 10 november 2023 klockan 

10.00 
 
 
 
Sekreterare: Digital signatur §§ 116-137 
 Sara Grundström 
 
Ordförande: Digital signatur 
 Maria Broberg  
  
Justerare: Digital signatur 
 Magnus Norlund (M) och Oscar Öjeryd (V) 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
 

 Datum Sida 
 2023-11-06 2 
 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2023-11-06 Paragraf 116-137 
 
Datum för anslagets uppsättande 2023-11-10 Anslaget tas ner efter 2023-12-04 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift Digital signatur 
 Sara Grundström 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 116  
 
Godkännande av kallelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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 Datum Sida 
 2023-11-06 4 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 117  
 
Fastställelse av ärendelistan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1. Mötets öppnande 
2. Upprop 
3. Val av två justerare, tillika rösträknare 
4. Tid för justering 
5. Godkännande av kallelsen 
6. Fastställande av ärendelistan 
7. Allmänhetens frågestund 
8. Ordförandena informerar 
9. Meddelanden 
10. Inkomna medborgarförslag och motioner 
11. Redovisning av motioner och medborgarförslag under beredning 
12. Svar på motion - Tillgängligare återvinningsanläggningar, 2022/386 
13. Svar på medborgarförslag - Sophantering, 2022/478 
14. Svar på medborgarförslag - Rädda bin och humlor, 2022/124 
15. Svar på medborgarförslag - Bygga cykelbana pumptrack, 2021/508 
16. Svar på medborgarförslag - Cykel/Skatepark, 2022/327 
17. Delårsrapport - 2023, 2023/66 
18. Prissättning arrende Hembygdsgården, 2023/439 
19. Överföring av medel till 2024 för investeringsprojekt - Upphandling E-

arkiv, 2022/22 
20. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av sexhjuling, 2022/281 
21. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av snöskoter, 2022/282 
22. Slutredovisning investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän, 

2021/583 
23. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av band till bandvagn, 

2022/287 
24. Slutredovisning investeringsprojekt - Taklyftar, 2022/278 
25. Sammanträdesdagar 2024, 2023/417 
26. Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026, 2022/491 
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 Datum Sida 
 2023-11-06 5 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 118  
 

Allmänhetens frågestund 

Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
  
 
 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
c6

7e
bd

96
-6

1d
5-

4f
11

-8
65

7-
98

58
fc

37
89

72



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
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Kf § 119 
 
Ordförandena informerar 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Kommunchef är under rekrytering. 25 sökande. Haft möte med allmänna 

utskottet som tagit fram sju kandidater i ett första steg. I morgon kommer 
två personer att intervjuas. Tidsplanen är att beslut om ny kommunchef ska 
finnas 1 december. Roligt att det fanns så många sökande. 

− Idag haft uppföljning på strategidagen som var den 7 juni. Förslag till 
övergripande mål har tagits fram idag och kommunstyrelsen ska behandla 
dem på nästa sammanträde och beslutas av kommunfullmäktige i 
december. Därefter ska verksamheterna ta fram verksamhetsplaner där 
politiken kommer att få möjlighet att påverka. 

− Har personligen haft en stor förväntan på incitamentsutredningen gällande 
pengar till kommunerna vad gäller vindkraft. Utredningen blev inte alls 
som vi vill ute i kommunerna. Just nu är det nästan vilda västern bland 
etableringsföretag som kommer med förslag på nya verk. Detta innebär att 
vi kommer att behöva skynda på en ny vindbruksplan för att ha riktlinjer 
kring framtida etablering. Förra planen gjorde vi tillsammans med 
Storuman och frågan är nu om Storuman vill göra vindbruksplan 
tillsammans med oss även denna gång. Det är många kommuner som 
reviderar sina planer nu. 

− Sorsele kommun är nominerad till Publishingpriset för magasinet ”Vårt 
Sorsele”. Det känns som en stor ära att bli nominerad. Riktigt roligt och 
mycket beröm till verksamheterna som jobbat med magasinet. 
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Kf § 120  
 
Meddelanden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
1. Länsstyrelsen Västerbotten –Protokoll 2023-10-04. Ny ledamot i 

kommunfullmäktige efter Urban Isaksson (V), dnr 2022/491–102.  
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
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Kf § 121  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag.  
 
Till dagens sammanträde har inga medborgarförslag eller motioner inkommit. 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 122  
 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under 
beredning 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning §§ 32 och 33, ska medborgarförslag 
och motioner under beredning, redovisas till kommunfullmäktige. 
 
Följande medborgarförslag ligger under beredning; 
− Lag om valfrihetssystem (LOV), dnr 2021/487. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2021-09-27 § 69. 
− Bygga cykelbana pumptrack, dnr 2021/508. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Rädda bin och humlor, dnr 2022/124. Godkändes av kommunfullmäktige 

2022-04-25 § 21. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Cykel/skatepark, dnr 2022/327. Godkändes av kommunfullmäktige 

2022-06–20 § 86. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Vattendragen, dnr 2022/328. Godkändes av kommunfullmäktige 

2022-06-20 § 85. 
− Sophantering, dnr 2022/478. Godkändes av kommunfullmäktige 

2022-11-07 § 117. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Transport av små barn till Blåhaken, dnr 2022/499. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117. 
− Öka inflyttningen i Ammarnäs, dnr 2022/525. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6. 
− Åtgärda väg till odlingslotter Nyängen, dnr 2023/418. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2023-09-25 § 103. 
− Åtgärda väg till Överstjuktan, Skirknäs, dnr 2023/419. Godkändes av 

kommunfullmäktige 2023-09-25 § 103. 
 

Följande motioner ligger under beredning; 
− Pia Sjöberg (S) – Mensskydd – en jämställdhetsfråga, dnr 2022/361. 

Godkändes av kommunfullmäktige 2022-06-20 § 46. 
− Jan Axelsson (C) – Tomter för åretruntboende och industri, dnr 2022/385. 

Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 94. 
− Jan Axelsson (C) – Tillgängligare återvinningsanläggningar, dnr 2022/386. 

Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95. Besvaras på dagens 
sammanträde. 
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Kf § 122, forts. 
 

− Nina Häreskog-Linder (C) – Området kring busstationen i Sorsele, dnr 
2022/387. Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 96. 

− Marcus Arvidsson (C) - Fler uthyrningsobjekt i Sorsele kommun, dnr 
2022/528. Godkändes av kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6. 

− Kristina Axelsson (C) – Skolavslutning, dnr 2023/230. Godkändes av 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 69. 

− Kristina Axelsson (C) – Politiska möten, dnr 2023/231. Godkändes av 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 69. 

 
Beslutsunderlag 
Sammanställning av medborgarförslag och motioner. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Kommunfullmäktige godkänner redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut.  
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställarna 
Ansvariga tjänstepersoner 
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Kf § 123 Dnr 2022/386–456 
 
Svar på motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Inte gå vidare med förslaget om att flytta återvinningscentralen från 

Svartliden till Sorsele tätort. 
− GVA/Tekniska verksamheten fortsatt får i uppdrag att se över möjligheter 

och former för fortsatt samverkan med övriga kommunala verksamheter i 
syfte att öka sorteringsgrad av material. 

− Ger GVA/tekniska verksamheten i uppdrag att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 

 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) och Marcus Arvidsson (C) reserverar sig till förmån för 
Kristina Axelssons förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson (C) har i en motion om tillgängligare återvinningsanläggningar 
lämnat in följande förslag: 
− Att kommunen flyttar återvinningscentralen från Svartliden till Sorsele 

tätort. 
− Att kommunen inleder samarbete med Piraten och övriga lämpliga 

kommunala verksamheter för att öka bemanning och sorteringsgrad av 
material. 

− Att hålla den öppen alla vardagar för ökad kommunal service till 
medborgarna. 

− Att införa så kallat taggsystem till de som har behov av att lämna material 
på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet. 

− Att så kallade taggsystem införs på kommunens övriga 
återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet. 

 
Svartliden återvinningscentral är en väl utbyggd anläggning med stor kapacitet 
för fortsatt utveckling och erbjuder återvinning och deponi av material. 
Svartliden omhändertar avfall som invånare i Sorsele kommun inte vill ha i sin 
närmiljö såsom exempelvis slam i avsedda slamlaguner. På Svartliden finns 
även mellanlagring för återvinningsmaterial, farligt avfall och hushållens avfall 
(mat- och restavfall). Hantering såsom avlämning och omlastning av dessa 
material medför vissa olägenheter som för merparten av invånarna skulle 
upplevas mycket negativt utifrån lukt, nedskräpning, skadedjur och så vidare.  
 
En flytt av återvinningscentral skulle dessutom vara kostsam. Som referens kan 
Malå kommun nämnas som i flera år planerat för att etablera en 
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Kf § 123, forts. 
 
återvinningscentral där beräknad kostnad uppgår till närmare 20 miljoner 
kronor. Om återvinningscentralen skulle flyttas till Sorsele tätort skulle det 
krävas att nya tillstånd för deponering av inert material/avfall måste sökas 
vilket med stor sannolikhet skulle vara problematiskt. 
 
Många kommuner har öppnat upp för möjligheten att öka tillgängligheten på 
återvinningscentraler där man löst detta genom varianter av taggsystem 
kombinerat med utbildningsinsatser för att öka träffsäkerhet i att sortera rätt 
och minska risker för felsortering. Vi ser att många som ökat tillgängligheten 
via taggsystem undantagit möjligheten till att lämna exempelvis farligt avfall 
då anställd personal inte är på plats på återvinningscentralen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 185 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 123 
Tjänsteutlåtande teknisk chef och enhetschef GVA 2023-09-29 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95 
Motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-10-24 § 185 förslag till beslut. 
Kristina Axelsson (C) - Yrkar att man går vidare med förslaget om att se över 
tillgängliggörande av återvinningscentralen, med en successiv flytt under en 
längre period 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Jan Axelsson (C) 
Teknisk chef 
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juridiskt bindande 

Kf § 124 Dnr 2022/478–450 
 
Medborgarförslag - Sophantering 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslag besvaras enligt följande: 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag, men väljer att inte gå vidare med 
det. 
 
Ärendebeskrivning 
I inlämnat medborgarförslag lyfts svårigheter med soptunnor som kan blåsa 
omkull av hård vind, samt att soptunnorna kan vara tunga att dra fram till 
anvisad plats vid vägkanten. Vidare lyfts en affärsmöjlighet för näringslivet – 
att tillverka en produkt i trä, bur eller ställning, där man kan ställa sitt sopkärl 
som kan placeras vid vägrenen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 186 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-10-16 
Kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Medborgarförslag besvaras enligt följande: Att inte gå 
vidare med inlämnat medborgarförslag 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Tekniska chefen 
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Kf § 125 Dnr 2022/124–433 
 
Svar på medborgarförslag – Rädda bin och humlor 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: 
 
Svenska kyrkan 
Har beslutat att låta vissa ytor stå oklippta och se vilka växter som växer upp 
på dessa platser - startar upp med två ytor – framför församlingsgården i 
Sorsele, samt vid Gargnäs kyrka vid Byvägen. Tanken är att klippa vid 
kanterna av dessa ytor för att tydliggöra tanken med dessa avgränsade ytor – 
samt att sätta upp skylt som förklarar varför det är oklippt. Efter mötet 
beslutades att även låta området bakom kyrkogården vid kyrkan växa fritt.  
 
SorseleBo 
Ska placera ut blomlådor och se över eventuell plantering vid hyreshuset i 
Blattnicksele. 
 
Inlandsbo Fastigheter 
Har inte så stora arealer kring hyreshusen, men ser positivt på detta och avser 
göra goda val vid kommande planteringar av blommor/buskar när det blir 
aktuellt för att bidra till bättre miljöer för humlor och bin.  
 
Sorsele kommun 
Vid Badsjön i Sorsele tätort ska ytor som inte ska klippas avsättas. Förslag 
finns även på att plantera buskar som kan hjälpa humlor och bin – men även 
kan vara trevligt för badgäster (avgränsande). Förslag att köpa in några och 
utöka utifrån vad budget tillåter (bärbuskar, äppelträd, syrén, häggmispel, hägg, 
apel alternativt kanadensiska buskrosor). 
 
Slänten ner mot älven bakom Badsjön bör lämnas orörda – dessa slås idag med 
trimmer. 
 
Framför kommunhuset kan gräset lämnas oklippt innanför pilarna. Dessutom 
kan de perenna rabatterna ses över för att säkra att de återkommande växter 
som växer framför kommunhuset är gynnsamma för humlor och bin (idag 
bergenior). 
 
Vid SJ-planen 
Se över vilka områden med vitklöver vi kan lämna oklippta. 
 
Vid hembygdsområdet 
Områden bör utpekas. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 15 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 125, forts. 
 
Vid Coop 
Lämna den branta slänten vid bron (svårklippta ytor) oklippt. 
 
Ammarnäs 
Föreslås att fröblandning (ängsgräsblandning) sprids på området mellan 
busstation och hotellet. 
 
I det fortsatta arbetet 
− Behov av att även fortsatt inventering görs av vilka ytor som lämpar sig att 

gynna biologisk mångfald. 
− Områden som lämnas får gärna ha mjuka former (ej kvadrater), samt att 

gångar klipps genom dessa kommande blomsterängar. 
− Föreslås att gå ut med information på hemsidan exempelvis intervju med 

Sara Norlund på Norlunds Trädgård om ”Vad kan du göra i din trädgård för 
att förbättra biologisk mångfald?”. 

− Föreslår att skolgårdar/förskolor i kommunen hakar på insatser om 
ängsblommor – till exempel en ruta för ängsblommor (pågår på vissa 
platser redan idag). 

 
Det som görs redan idag är att merparten av slänterna längs kommunens och 
Trafikverkets vägar inte slås förrän på hösten när blommorna blommat klart.  
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit där det föreslås att bin och humlor ska 
räddas genom att fördröja gräsklippning vid blomning. Kommunstyrelsen har 
överlämnat medborgarförslaget till samhällsbyggnadsverksamheten för 
beredning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 196 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 129 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-08-31 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 152 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 21 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 196 förslag till beslut. 
Kristina Axelsson (C) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 16 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 125, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Samhällsbyggnadschef 
Teknisk chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 17 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 126 Dnr 2021/508–106 
 
Svar på medborgarförslag – Bygga pumptrack/cykelbana 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar. Sorsele 
kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer att utreda vidare vilken 
typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns samt vidtar åtgärder därefter. 
 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har tidigare fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en pumptrack/cykelbana. 
Förslagsställaren menar att det finns sådana anläggningar i många andra 
kommuner och att det därför också borde göra så även i Sorsele. En 
pumptrack/cykelbana skulle också vara motiverad genom att det får 
ungdomarna i rörelse vilket kommunen eftersträvar, menar förslagsställaren. 
Ärendet har därefter återremitterats för vidare beredning i syfte att undersöka 
intresset hos målgruppen i sin helhet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 188 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 127 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Allmänna utskottet 2022-10-11 § 97 
Kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 188 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrka på bifall till kommunstyrelsens beslut med tillägget att 
återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder ska göras till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Öjeryds tillägg. 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Utvecklingschef 
Kultur- och fritidschef  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 18 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

 
Kf § 127 Dnr 2022/327–106 
/ 
Svar på medborgarförslag – Cykel/skatepark 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: Sorsele 
kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare vilken typ 
av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till finansiering 
som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en cykel-/skatepark. Förslagsställaren 
menar att det länge funnits ett behov av ett lämpligt ställe där unga kan träffas 
och ha kul, röra på sig och utöva ett fritidsintresse. Vidare hänvisas till andra 
kommuner som anlagt liknande anläggningar och att Sorsele definitivt borde ha 
samma förutsättningar till att göra likaså. En cykel/skatepark skulle bidra till en 
ökad attraktivitet för medborgare och besökare och det skulle locka människor 
att bli kvar i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 187 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 128 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 86 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 187 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrka på bifall till kommunstyrelsens beslut med tillägget att 
återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder ska göras till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Öjeryds tillägg. 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Utvecklingschef 
Kultur- och fritidschef  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 19 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 128 Dnr 2023/66–042 
 
Delårsrapport 2023 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Fastställer delårsrapporten samt uppmanar samtliga verksamheter till 

fortsatt ekonomisk återhållsamhet. 
− Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha genomförts 

i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser 
och att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 

 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2023.  
 
Sammanfattning av händelser av väsentlig betydelse 
Minskad befolkningstillväxt 
Samverkan 
Säkerhetspolitiskt läge och hur det påverkar oss 
Sanktionsavgift från Länsstyrelsen 
Ett stärkt företagsklimat ”tillväxt och tillsyn” 
Folkhälsorådet och MHFA 
Strategidag 
Kommunchefen har slutat 
Ekonomi i balans 
Kompetensförsörjning 
 
Förväntad utveckling 
Demografisk utveckling 
Minskade skatteintäkter 
Kompetensförsörjning 
Anläggningar med eftersatt underhåll 
 
Helårsprognos i jämförelse med budget 
I driftsredovisningen syns budgetavvikelser per verksamhet. 
Omsorgsverksamheten och tekniska verksamheten samt 
utvecklingsverksamheten utgör vid en prognos på helår tillsammans ett 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 20 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 128, forts. 
 
överskott om 2,4 miljoner kronor mot budget, medan utbildningsverksamheten 
vid en prognos på helår redovisar ett minus på 2,3 miljoner kronor mot budget.  
Prognos på helår beräknas till ett överskott med 2,2 miljoner kronor mot 
budget. Procentuellt sett avviker fullmäktige och revision, samt tekniska 
verksamheten med -9 % respektive +8 %. 
 
Hur går vi vidare 
Hållbara och nya arbetssätt 
Anpassning och omställning 
Beredskap och krishantering 
Strategisk kompetensförsörjning 
Minska utflyttning och öka inflyttning 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 178 
Delårsredovisning/delårsrapport jan-aug 2023 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 118 
Samhällsbyggnadsnämnden 2023-10-11 § 64 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 178 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Tf kommunchef 
Samtliga verksamhetschefer 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 21 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 129 Dnr 2023/439–806 
 
Prissättning arrende Hembygdsgården 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta föreslagen prissättning för arrende av Hembygdsgården enligt följande: 
− År 1 (1 juni 2024 till 31 maj 2025) 35 000 kronor. 
− År 2 (1 juni 2025 till 31 maj 2026) 70 000 kronor. 
− År 3 (1 juni 2026 till 31 maj 2027) 100 000 kronor. 
Därefter årlig indexuppräkning. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sökt ny arrendator av Hembygdsgården. Hembygdsgården 
och området däromkring ägs av Sorsele kommun och ska finnas för 
medborgare och besökare att ta del av. Området har ett högt allmänintresse och 
ska stärka upplevelsen vid ett besök i kommunen och därför är det viktigt att 
aktiviteter och innehåll som arrendator bedriver i byggnaderna ökar intresset att 
besöka platsen bland medborgare och besökare, och att platsen upplevs 
tillgänglig och med bra kvalitet. 
 
Verksamhet Utveckling hyr hela Hembygdsområdet (fastigheten Camparen 1) 
och betalar för det en internhyra på 160 184 kronor enligt hyreskontrakt 
2023-01-01. I denna hyra ingår ström, uppvärmning, snöröjning och sandning. 
 
Vid införandet av internhyra var Hembygdsgården och hembygdsområdet inte 
uthyrda och omfördelning av budget gjordes från tekniska verksamheten till 
utvecklingsverksamheten. Under året då Hembygdsgården varit uthyrd har 
intäkterna gått till underhåll och investering i anläggningen. Det innebär att vid 
en hyresnivå till en entreprenör som är lägre än internhyran kommer ingen 
verksamhet att påverkas negativt. Men intäkterna gör inte heller att 
verksamhetens intäkter motsvarar kostnaderna och det går inte heller att 
minska utvecklingsverksamhetens budget första åren i någon större omfattning 
till förmån för andra verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 189 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 126 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-10-02 
Bilaga till hyreskontrakt Användning Hembygdsgården 2023 
Beskrivning av byggnader som inkluderas i avtalet, samt situationsplan över 
nyttjande området 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 22 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 129, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta föreslagen prissättning för arrende av 
Hembygdsgården enligt följande: År 1 (1 juni 2024 till 31 maj 2025), 35 000 
kronor. År 2 (1 juni 2025 till 31 maj 2026) 70 000 kronor. År 3 (1 juni 2026 till 
31 maj 2027) 100 000 kronor. Därefter årlig indexuppräkning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Utvecklingschef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 23 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 130 Dnr 2022/22–004 
 
Överföring av medel till 2024 för investeringsprojekt – 
Upphandling E-arkiv 
Kommunfullmäktiges beslut 
Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års investeringsmedel. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har 2022-06-20 § 52 beviljat 149 800 kronor i 2023 års 
investeringsbudget för upphandling av ett e-arkiv. Upphandlingsprocessen har 
pågått under hela 2023 och i slutet av augusti tilldelades en leverantör avtalet. 
 
Nu är upphandlingen överklagad vilket innebär att införandet kommer att 
försenas. Bedömningen är att det kommer att ta minst 2 månader innan alla 
yttranden har lämnats in och innan förvaltningsrätten kan besluta i ärendet.  
 
Med risk för att tilldelning samt införande inte ska hinnas med under 2023 så 
önskas nu att investeringsmedlen överförs till 2024-års investeringsbudget. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 201 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 120 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 52 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års 
investeringsmedel. 
 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 131 Dnr 2022/281–170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 56 att bevilja 120 000 kronor för 
inköp av sexhjuling. 
 
Annonser och auktioner bevakades under vintern och våren, kontakter med 
andra räddningstjänster och aktörer togs. De få objekt som fanns var gamla och 
i tveksamt skick. Prognosen att det skulle bli en sommar likt år 2018 gjorde att 
vi ställde frågan om pris på en ny sexhjuling Det inkom en offert med tillbehör 
med ett pris på 137 600 kronor. Säkerhetsbåge inköptes från annat håll.  
 
Budget:  +120 000 kronor 
Kostnad:  -140 353 kronor 
Resultat:  -20 353 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 199 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 131 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-08-23 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 56 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 132 Dnr 2022/282–170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Inköp av snöskoter 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 57 att bevilja 100 000 kronor för 
inköp av en begagnad snöskoter med projektnummer 0311. 
 
Annonser bevakades under hösten i sökandet efter lämplig snöskoter för 
räddningstjänsten. AB Rob Lidéns järnhandel bytte vid årsskiftet in en 
begagnad Skidoo Expedition som väl överensstämde mot räddningstjänstens 
krav och med ett som det bedömdes bra pris. 
 
Budget:  +100 000 kronor 
Kostnad:  -84 400 kronor 
Resultat:  +15 600 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 198 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 130 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 57 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-11-06 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 133 Dnr 2021/583–026 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Friska brandmän 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 §117 att bevilja 330 000 kronor för 
projektet Friska brandmän Sorsele med projektnummer 0307. 
 
Den beräknade kostnaden för projektet kunde reduceras tack vare bland annat. 
justering av befintlig ventilation. Slussen för kontaminerade kläder och 
utrustning är byggd, det som återstår är intrimning av maskiner och införande 
av rutiner. När det gäller kostnader är projektet klart. 
 
Budget:  +330 000 kronor 
Kostnad:  -191 760 kronor 
Resultat:  +138 240 kronor 
 
Kommunfullmäktige tog 2023-03-06 § 20 beslutet att hela överskottet från 
investeringsprojektet Friska brandmän, projekt 0307, skulle överföras till 
projektet Omklädning brandstation, projekt 0305. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 197 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 132 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2023-05-08 § 56 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 20 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 
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Kf § 134 Dnr 2022/287–170 
 
Redovisning av investeringsprojekt – Inköp av band till 
bandvagn 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner återlämnande av beslutade medel för inköp av band till bandvagn. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 62 att bevilja 120 000 kronor till 
inköp av nya band till bandvagn. 
 
Räddningstjänsten har gjort bedömningen att kunskapen att köra bandvagn 
numera är sämre och att förmågan för insats i terräng löses bättre med annan 
utrustning. 
 
Budget:  +120 000 kronor 
Kostnad:  0 kronor 
Resultat:  +120 000 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 200 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 133 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-28 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 62 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna återlämnande av beslutade medel för inköp av 
band till bandvagn. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 
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Kf § 135 Dnr 2022/278–293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Taklyftar 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 53 att anslå 242 000 kronor till 
utbyte av taklyftar på Rosengården. 
 
Arbetet färdigställdes innan sommaren. Skenor från de korttidsrum som nu är 
kontor kunde återanvändas vilket minskade totalkostnaden. 
 
Budget:  +242 000 kronor 
Kostnad:  -202 156 kronor 
Resultat:  +39 844 kronor 
 
Slutredovisningen innebär att investeringen läggs in i anläggningsregistret med 
en avskrivningstid på 10 år. Avskrivning + internränta belastar verksamheten 
Rosengården, 51230, med 25 269 kronor per år, med början 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 191 
Social- och utbildningsutskottets 2023-10-09 § 48. 
Omsorgschefs tjänsteutlåtande 2023-09-07. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
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Kf § 136 Dnr 2023/417–006 
 
Sammanträdesdagar 2024 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar sammanträdesdagar för kommunfullmäktige, måndagar klockan 18.00: 
11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 9 december 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskottens sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 203 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta sammanträdesdagar för kommunfullmäktige, 
måndagar klockan 18.00: 11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 
9 december. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgruppen 
Hemsidan 
Info på Hänna 
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Kf § 137 Dnr 2022/491–102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022–2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
Platsen lämnas vakant till nästa sammanträde. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (V) har sagt upp alla sina politiska uppdrag. 
Kommunfullmäktige godkände 2023-09-25 § 114 uppsägningen och fattade 
beslut om ny ersättare till kommunstyrelsen. Dock utsågs inte någon ledamot 
till valnämnden, platsen lämnades vakant. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-09-25 § 114 
Länsstyrelsen 2023-10-04 
Uppsägning politiska uppdrag 
 
Förslag till beslut 
Inger Stenlund (V) – Platsen lämnas vakant till nästa sammanträde. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2023-11-06 


Plats och tid Kulturhuset, måndag 6 november 2023, klockan 17.00-17.47 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 


Pia Sjöberg (S) 
Magnus Norlund (M) 
Maria Broberg (V) 
Ulrik Thureson (S) 
Kristina Axelsson (C) 
Oscar Öjeryd (V) 
Inger Stenlund (V) 
Marita Westlund (V) 
Erika F Hedman (S) 
Bengt Abrahamsson (V) 
Robin Fransson (V) 
Petra Holmlund (S) 
Lennart Sjöberg (V) 
Bo Brydsten (S) 
 


Tjänstgörande ersättare Sandra Eriksson-Lind (S) tjänstgör för Katarina Lövgren (S) 
Marcus Arvidsson (C) tjänstgör för Nina Häreskog-Linder (C) 


 
 
Övriga deltagare Marie Strinnholm, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 
 
 
Utses att justera Magnus Norlund (M) och Oscar Öjeryd (V) 
 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt fredag den 10 november 2023 klockan 


10.00 
 
 
 
Sekreterare: Digital signatur §§ 116-137 
 Sara Grundström 
 
Ordförande: Digital signatur 
 Maria Broberg  
  
Justerare: Digital signatur 
 Magnus Norlund (M) och Oscar Öjeryd (V) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2023-11-06 Paragraf 116-137 
 
Datum för anslagets uppsättande 2023-11-10 Anslaget tas ner efter 2023-12-04 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift Digital signatur 
 Sara Grundström 
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Kf § 116  
 
Godkännande av kallelse 


Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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Kf § 117  
 
Fastställelse av ärendelistan 


Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1. Mötets öppnande 
2. Upprop 
3. Val av två justerare, tillika rösträknare 
4. Tid för justering 
5. Godkännande av kallelsen 
6. Fastställande av ärendelistan 
7. Allmänhetens frågestund 
8. Ordförandena informerar 
9. Meddelanden 
10. Inkomna medborgarförslag och motioner 
11. Redovisning av motioner och medborgarförslag under beredning 
12. Svar på motion - Tillgängligare återvinningsanläggningar, 2022/386 
13. Svar på medborgarförslag - Sophantering, 2022/478 
14. Svar på medborgarförslag - Rädda bin och humlor, 2022/124 
15. Svar på medborgarförslag - Bygga cykelbana pumptrack, 2021/508 
16. Svar på medborgarförslag - Cykel/Skatepark, 2022/327 
17. Delårsrapport - 2023, 2023/66 
18. Prissättning arrende Hembygdsgården, 2023/439 
19. Överföring av medel till 2024 för investeringsprojekt - Upphandling E-


arkiv, 2022/22 
20. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av sexhjuling, 2022/281 
21. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av snöskoter, 2022/282 
22. Slutredovisning investeringsprojekt - Arbetsmiljö friska brandmän, 


2021/583 
23. Slutredovisning investeringsprojekt - Inköp av band till bandvagn, 


2022/287 
24. Slutredovisning investeringsprojekt - Taklyftar, 2022/278 
25. Sammanträdesdagar 2024, 2023/417 
26. Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026, 2022/491 
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Kf § 118  
 


Allmänhetens frågestund 


Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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Kf § 119 
 
Ordförandena informerar 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Kommunchef är under rekrytering. 25 sökande. Haft möte med allmänna 


utskottet som tagit fram sju kandidater i ett första steg. I morgon kommer 
två personer att intervjuas. Tidsplanen är att beslut om ny kommunchef ska 
finnas 1 december. Roligt att det fanns så många sökande. 


− Idag haft uppföljning på strategidagen som var den 7 juni. Förslag till 
övergripande mål har tagits fram idag och kommunstyrelsen ska behandla 
dem på nästa sammanträde och beslutas av kommunfullmäktige i 
december. Därefter ska verksamheterna ta fram verksamhetsplaner där 
politiken kommer att få möjlighet att påverka. 


− Har personligen haft en stor förväntan på incitamentsutredningen gällande 
pengar till kommunerna vad gäller vindkraft. Utredningen blev inte alls 
som vi vill ute i kommunerna. Just nu är det nästan vilda västern bland 
etableringsföretag som kommer med förslag på nya verk. Detta innebär att 
vi kommer att behöva skynda på en ny vindbruksplan för att ha riktlinjer 
kring framtida etablering. Förra planen gjorde vi tillsammans med 
Storuman och frågan är nu om Storuman vill göra vindbruksplan 
tillsammans med oss även denna gång. Det är många kommuner som 
reviderar sina planer nu. 


− Sorsele kommun är nominerad till Publishingpriset för magasinet ”Vårt 
Sorsele”. Det känns som en stor ära att bli nominerad. Riktigt roligt och 
mycket beröm till verksamheterna som jobbat med magasinet. 


  
 
 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 7 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 120  
 
Meddelanden 


Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
1. Länsstyrelsen Västerbotten –Protokoll 2023-10-04. Ny ledamot i 


kommunfullmäktige efter Urban Isaksson (V), dnr 2022/491–102.  
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Kf § 121  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 


Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag.  
 
Till dagens sammanträde har inga medborgarförslag eller motioner inkommit. 
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Kf § 122  
 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under 
beredning 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning §§ 32 och 33, ska medborgarförslag 
och motioner under beredning, redovisas till kommunfullmäktige. 
 
Följande medborgarförslag ligger under beredning; 
− Lag om valfrihetssystem (LOV), dnr 2021/487. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2021-09-27 § 69. 
− Bygga cykelbana pumptrack, dnr 2021/508. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Rädda bin och humlor, dnr 2022/124. Godkändes av kommunfullmäktige 


2022-04-25 § 21. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Cykel/skatepark, dnr 2022/327. Godkändes av kommunfullmäktige 


2022-06–20 § 86. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Vattendragen, dnr 2022/328. Godkändes av kommunfullmäktige 


2022-06-20 § 85. 
− Sophantering, dnr 2022/478. Godkändes av kommunfullmäktige 


2022-11-07 § 117. Besvaras på dagens sammanträde. 
− Transport av små barn till Blåhaken, dnr 2022/499. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117. 
− Öka inflyttningen i Ammarnäs, dnr 2022/525. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6. 
− Åtgärda väg till odlingslotter Nyängen, dnr 2023/418. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2023-09-25 § 103. 
− Åtgärda väg till Överstjuktan, Skirknäs, dnr 2023/419. Godkändes av 


kommunfullmäktige 2023-09-25 § 103. 
 


Följande motioner ligger under beredning; 
− Pia Sjöberg (S) – Mensskydd – en jämställdhetsfråga, dnr 2022/361. 


Godkändes av kommunfullmäktige 2022-06-20 § 46. 
− Jan Axelsson (C) – Tomter för åretruntboende och industri, dnr 2022/385. 


Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 94. 
− Jan Axelsson (C) – Tillgängligare återvinningsanläggningar, dnr 2022/386. 


Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95. Besvaras på dagens 
sammanträde. 
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Kf § 122, forts. 
 


− Nina Häreskog-Linder (C) – Området kring busstationen i Sorsele, dnr 
2022/387. Godkändes av kommunfullmäktige 2022-09-26 § 96. 


− Marcus Arvidsson (C) - Fler uthyrningsobjekt i Sorsele kommun, dnr 
2022/528. Godkändes av kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6. 


− Kristina Axelsson (C) – Skolavslutning, dnr 2023/230. Godkändes av 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 69. 


− Kristina Axelsson (C) – Politiska möten, dnr 2023/231. Godkändes av 
kommunfullmäktige 2023-06-26 § 69. 


 
Beslutsunderlag 
Sammanställning av medborgarförslag och motioner. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Kommunfullmäktige godkänner redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut.  
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställarna 
Ansvariga tjänstepersoner 
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Kf § 123 Dnr 2022/386–456 
 
Svar på motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Inte gå vidare med förslaget om att flytta återvinningscentralen från 


Svartliden till Sorsele tätort. 
− GVA/Tekniska verksamheten fortsatt får i uppdrag att se över möjligheter 


och former för fortsatt samverkan med övriga kommunala verksamheter i 
syfte att öka sorteringsgrad av material. 


− Ger GVA/tekniska verksamheten i uppdrag att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 


 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) och Marcus Arvidsson (C) reserverar sig till förmån för 
Kristina Axelssons förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson (C) har i en motion om tillgängligare återvinningsanläggningar 
lämnat in följande förslag: 
− Att kommunen flyttar återvinningscentralen från Svartliden till Sorsele 


tätort. 
− Att kommunen inleder samarbete med Piraten och övriga lämpliga 


kommunala verksamheter för att öka bemanning och sorteringsgrad av 
material. 


− Att hålla den öppen alla vardagar för ökad kommunal service till 
medborgarna. 


− Att införa så kallat taggsystem till de som har behov av att lämna material 
på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet. 


− Att så kallade taggsystem införs på kommunens övriga 
återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet. 


 
Svartliden återvinningscentral är en väl utbyggd anläggning med stor kapacitet 
för fortsatt utveckling och erbjuder återvinning och deponi av material. 
Svartliden omhändertar avfall som invånare i Sorsele kommun inte vill ha i sin 
närmiljö såsom exempelvis slam i avsedda slamlaguner. På Svartliden finns 
även mellanlagring för återvinningsmaterial, farligt avfall och hushållens avfall 
(mat- och restavfall). Hantering såsom avlämning och omlastning av dessa 
material medför vissa olägenheter som för merparten av invånarna skulle 
upplevas mycket negativt utifrån lukt, nedskräpning, skadedjur och så vidare.  
 
En flytt av återvinningscentral skulle dessutom vara kostsam. Som referens kan 
Malå kommun nämnas som i flera år planerat för att etablera en 
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återvinningscentral där beräknad kostnad uppgår till närmare 20 miljoner 
kronor. Om återvinningscentralen skulle flyttas till Sorsele tätort skulle det 
krävas att nya tillstånd för deponering av inert material/avfall måste sökas 
vilket med stor sannolikhet skulle vara problematiskt. 
 
Många kommuner har öppnat upp för möjligheten att öka tillgängligheten på 
återvinningscentraler där man löst detta genom varianter av taggsystem 
kombinerat med utbildningsinsatser för att öka träffsäkerhet i att sortera rätt 
och minska risker för felsortering. Vi ser att många som ökat tillgängligheten 
via taggsystem undantagit möjligheten till att lämna exempelvis farligt avfall 
då anställd personal inte är på plats på återvinningscentralen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 185 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 123 
Tjänsteutlåtande teknisk chef och enhetschef GVA 2023-09-29 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 95 
Motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-10-24 § 185 förslag till beslut. 
Kristina Axelsson (C) - Yrkar att man går vidare med förslaget om att se över 
tillgängliggörande av återvinningscentralen, med en successiv flytt under en 
längre period 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Jan Axelsson (C) 
Teknisk chef 
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Kf § 124 Dnr 2022/478–450 
 
Medborgarförslag - Sophantering 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslag besvaras enligt följande: 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag, men väljer att inte gå vidare med 
det. 
 
Ärendebeskrivning 
I inlämnat medborgarförslag lyfts svårigheter med soptunnor som kan blåsa 
omkull av hård vind, samt att soptunnorna kan vara tunga att dra fram till 
anvisad plats vid vägkanten. Vidare lyfts en affärsmöjlighet för näringslivet – 
att tillverka en produkt i trä, bur eller ställning, där man kan ställa sitt sopkärl 
som kan placeras vid vägrenen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 186 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-10-16 
Kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Medborgarförslag besvaras enligt följande: Att inte gå 
vidare med inlämnat medborgarförslag 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Tekniska chefen 
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Kf § 125 Dnr 2022/124–433 
 
Svar på medborgarförslag – Rädda bin och humlor 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: 
 
Svenska kyrkan 
Har beslutat att låta vissa ytor stå oklippta och se vilka växter som växer upp 
på dessa platser - startar upp med två ytor – framför församlingsgården i 
Sorsele, samt vid Gargnäs kyrka vid Byvägen. Tanken är att klippa vid 
kanterna av dessa ytor för att tydliggöra tanken med dessa avgränsade ytor – 
samt att sätta upp skylt som förklarar varför det är oklippt. Efter mötet 
beslutades att även låta området bakom kyrkogården vid kyrkan växa fritt.  
 
SorseleBo 
Ska placera ut blomlådor och se över eventuell plantering vid hyreshuset i 
Blattnicksele. 
 
Inlandsbo Fastigheter 
Har inte så stora arealer kring hyreshusen, men ser positivt på detta och avser 
göra goda val vid kommande planteringar av blommor/buskar när det blir 
aktuellt för att bidra till bättre miljöer för humlor och bin.  
 
Sorsele kommun 
Vid Badsjön i Sorsele tätort ska ytor som inte ska klippas avsättas. Förslag 
finns även på att plantera buskar som kan hjälpa humlor och bin – men även 
kan vara trevligt för badgäster (avgränsande). Förslag att köpa in några och 
utöka utifrån vad budget tillåter (bärbuskar, äppelträd, syrén, häggmispel, hägg, 
apel alternativt kanadensiska buskrosor). 
 
Slänten ner mot älven bakom Badsjön bör lämnas orörda – dessa slås idag med 
trimmer. 
 
Framför kommunhuset kan gräset lämnas oklippt innanför pilarna. Dessutom 
kan de perenna rabatterna ses över för att säkra att de återkommande växter 
som växer framför kommunhuset är gynnsamma för humlor och bin (idag 
bergenior). 
 
Vid SJ-planen 
Se över vilka områden med vitklöver vi kan lämna oklippta. 
 
Vid hembygdsområdet 
Områden bör utpekas. 
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Vid Coop 
Lämna den branta slänten vid bron (svårklippta ytor) oklippt. 
 
Ammarnäs 
Föreslås att fröblandning (ängsgräsblandning) sprids på området mellan 
busstation och hotellet. 
 
I det fortsatta arbetet 
− Behov av att även fortsatt inventering görs av vilka ytor som lämpar sig att 


gynna biologisk mångfald. 
− Områden som lämnas får gärna ha mjuka former (ej kvadrater), samt att 


gångar klipps genom dessa kommande blomsterängar. 
− Föreslås att gå ut med information på hemsidan exempelvis intervju med 


Sara Norlund på Norlunds Trädgård om ”Vad kan du göra i din trädgård för 
att förbättra biologisk mångfald?”. 


− Föreslår att skolgårdar/förskolor i kommunen hakar på insatser om 
ängsblommor – till exempel en ruta för ängsblommor (pågår på vissa 
platser redan idag). 


 
Det som görs redan idag är att merparten av slänterna längs kommunens och 
Trafikverkets vägar inte slås förrän på hösten när blommorna blommat klart.  
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit där det föreslås att bin och humlor ska 
räddas genom att fördröja gräsklippning vid blomning. Kommunstyrelsen har 
överlämnat medborgarförslaget till samhällsbyggnadsverksamheten för 
beredning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 196 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 129 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-08-31 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 152 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 21 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 196 förslag till beslut. 
Kristina Axelsson (C) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Samhällsbyggnadschef 
Teknisk chef 
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Svar på medborgarförslag – Bygga pumptrack/cykelbana 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar. Sorsele 
kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer att utreda vidare vilken 
typ av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till 
finansiering som finns samt vidtar åtgärder därefter. 
 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har tidigare fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en pumptrack/cykelbana. 
Förslagsställaren menar att det finns sådana anläggningar i många andra 
kommuner och att det därför också borde göra så även i Sorsele. En 
pumptrack/cykelbana skulle också vara motiverad genom att det får 
ungdomarna i rörelse vilket kommunen eftersträvar, menar förslagsställaren. 
Ärendet har därefter återremitterats för vidare beredning i syfte att undersöka 
intresset hos målgruppen i sin helhet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 188 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 127 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Allmänna utskottet 2022-10-11 § 97 
Kommunfullmäktige 2021-11-08 § 87 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 188 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrka på bifall till kommunstyrelsens beslut med tillägget att 
återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder ska göras till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Öjeryds tillägg. 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Utvecklingschef 
Kultur- och fritidschef  
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Kf § 127 Dnr 2022/327–106 
/ 
Svar på medborgarförslag – Cykel/skatepark 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag och lämnar detta svar: Sorsele 
kommun ställer sig positiv till förslaget och kommer utreda vidare vilken typ 
av bana som lämpar sig bäst, lokalisering och vilka möjligheter till finansiering 
som finns och vidtar åtgärder därefter. 
 
Återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder önskas till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsenheten har fått i uppdrag att besvara det inkomna 
medborgarförslaget avseende att bygga en cykel-/skatepark. Förslagsställaren 
menar att det länge funnits ett behov av ett lämpligt ställe där unga kan träffas 
och ha kul, röra på sig och utöva ett fritidsintresse. Vidare hänvisas till andra 
kommuner som anlagt liknande anläggningar och att Sorsele definitivt borde ha 
samma förutsättningar till att göra likaså. En cykel/skatepark skulle bidra till en 
ökad attraktivitet för medborgare och besökare och det skulle locka människor 
att bli kvar i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 187 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 128 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-09-22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 86 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 187 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrka på bifall till kommunstyrelsens beslut med tillägget att 
återkoppling av fortsatt utredning och föreslagna åtgärder ska göras till 
kommunstyrelsens allmänna utskottets sammanträde 13 februari 2024. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Öjeryds tillägg. 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Utvecklingschef 
Kultur- och fritidschef  
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Kf § 128 Dnr 2023/66–042 
 
Delårsrapport 2023 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Fastställer delårsrapporten samt uppmanar samtliga verksamheter till 


fortsatt ekonomisk återhållsamhet. 
− Underhåll av lokaler kommer enligt prognos på helår inte att ha genomförts 


i den utsträckning som det har budgeterats för. Uppdrag ges till 
tillförordnad kommunchef att analysera och återrapportera konsekvenser 
och att ta fram åtgärdsförslag på grund av det uteblivna underhållet. 


 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2023.  
 
Sammanfattning av händelser av väsentlig betydelse 
Minskad befolkningstillväxt 
Samverkan 
Säkerhetspolitiskt läge och hur det påverkar oss 
Sanktionsavgift från Länsstyrelsen 
Ett stärkt företagsklimat ”tillväxt och tillsyn” 
Folkhälsorådet och MHFA 
Strategidag 
Kommunchefen har slutat 
Ekonomi i balans 
Kompetensförsörjning 
 
Förväntad utveckling 
Demografisk utveckling 
Minskade skatteintäkter 
Kompetensförsörjning 
Anläggningar med eftersatt underhåll 
 
Helårsprognos i jämförelse med budget 
I driftsredovisningen syns budgetavvikelser per verksamhet. 
Omsorgsverksamheten och tekniska verksamheten samt 
utvecklingsverksamheten utgör vid en prognos på helår tillsammans ett 
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överskott om 2,4 miljoner kronor mot budget, medan utbildningsverksamheten 
vid en prognos på helår redovisar ett minus på 2,3 miljoner kronor mot budget.  
Prognos på helår beräknas till ett överskott med 2,2 miljoner kronor mot 
budget. Procentuellt sett avviker fullmäktige och revision, samt tekniska 
verksamheten med -9 % respektive +8 %. 
 
Hur går vi vidare 
Hållbara och nya arbetssätt 
Anpassning och omställning 
Beredskap och krishantering 
Strategisk kompetensförsörjning 
Minska utflyttning och öka inflyttning 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 178 
Delårsredovisning/delårsrapport jan-aug 2023 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 118 
Samhällsbyggnadsnämnden 2023-10-11 § 64 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-10-24 § 178 förslag till beslut. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Tf kommunchef 
Samtliga verksamhetschefer 
Ekonomi 
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Prissättning arrende Hembygdsgården 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta föreslagen prissättning för arrende av Hembygdsgården enligt följande: 
− År 1 (1 juni 2024 till 31 maj 2025) 35 000 kronor. 
− År 2 (1 juni 2025 till 31 maj 2026) 70 000 kronor. 
− År 3 (1 juni 2026 till 31 maj 2027) 100 000 kronor. 
Därefter årlig indexuppräkning. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har sökt ny arrendator av Hembygdsgården. Hembygdsgården 
och området däromkring ägs av Sorsele kommun och ska finnas för 
medborgare och besökare att ta del av. Området har ett högt allmänintresse och 
ska stärka upplevelsen vid ett besök i kommunen och därför är det viktigt att 
aktiviteter och innehåll som arrendator bedriver i byggnaderna ökar intresset att 
besöka platsen bland medborgare och besökare, och att platsen upplevs 
tillgänglig och med bra kvalitet. 
 
Verksamhet Utveckling hyr hela Hembygdsområdet (fastigheten Camparen 1) 
och betalar för det en internhyra på 160 184 kronor enligt hyreskontrakt 
2023-01-01. I denna hyra ingår ström, uppvärmning, snöröjning och sandning. 
 
Vid införandet av internhyra var Hembygdsgården och hembygdsområdet inte 
uthyrda och omfördelning av budget gjordes från tekniska verksamheten till 
utvecklingsverksamheten. Under året då Hembygdsgården varit uthyrd har 
intäkterna gått till underhåll och investering i anläggningen. Det innebär att vid 
en hyresnivå till en entreprenör som är lägre än internhyran kommer ingen 
verksamhet att påverkas negativt. Men intäkterna gör inte heller att 
verksamhetens intäkter motsvarar kostnaderna och det går inte heller att 
minska utvecklingsverksamhetens budget första åren i någon större omfattning 
till förmån för andra verksamheter. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 189 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 126 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-10-02 
Bilaga till hyreskontrakt Användning Hembygdsgården 2023 
Beskrivning av byggnader som inkluderas i avtalet, samt situationsplan över 
nyttjande området 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta föreslagen prissättning för arrende av 
Hembygdsgården enligt följande: År 1 (1 juni 2024 till 31 maj 2025), 35 000 
kronor. År 2 (1 juni 2025 till 31 maj 2026) 70 000 kronor. År 3 (1 juni 2026 till 
31 maj 2027) 100 000 kronor. Därefter årlig indexuppräkning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Utvecklingschef 
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Överföring av medel till 2024 för investeringsprojekt – 
Upphandling E-arkiv 
Kommunfullmäktiges beslut 
Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års investeringsmedel. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har 2022-06-20 § 52 beviljat 149 800 kronor i 2023 års 
investeringsbudget för upphandling av ett e-arkiv. Upphandlingsprocessen har 
pågått under hela 2023 och i slutet av augusti tilldelades en leverantör avtalet. 
 
Nu är upphandlingen överklagad vilket innebär att införandet kommer att 
försenas. Bedömningen är att det kommer att ta minst 2 månader innan alla 
yttranden har lämnats in och innan förvaltningsrätten kan besluta i ärendet.  
 
Med risk för att tilldelning samt införande inte ska hinnas med under 2023 så 
önskas nu att investeringsmedlen överförs till 2024-års investeringsbudget. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 201 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 120 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 52 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att överföra 149 800 kronor från 2023 till 2024 års 
investeringsmedel. 
 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 24 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 131 Dnr 2022/281–170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 56 att bevilja 120 000 kronor för 
inköp av sexhjuling. 
 
Annonser och auktioner bevakades under vintern och våren, kontakter med 
andra räddningstjänster och aktörer togs. De få objekt som fanns var gamla och 
i tveksamt skick. Prognosen att det skulle bli en sommar likt år 2018 gjorde att 
vi ställde frågan om pris på en ny sexhjuling Det inkom en offert med tillbehör 
med ett pris på 137 600 kronor. Säkerhetsbåge inköptes från annat håll.  
 
Budget:  +120 000 kronor 
Kostnad:  -140 353 kronor 
Resultat:  -20 353 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 199 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 131 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-08-23 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 56 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 25 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 132 Dnr 2022/282–170 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Inköp av snöskoter 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 57 att bevilja 100 000 kronor för 
inköp av en begagnad snöskoter med projektnummer 0311. 
 
Annonser bevakades under hösten i sökandet efter lämplig snöskoter för 
räddningstjänsten. AB Rob Lidéns järnhandel bytte vid årsskiftet in en 
begagnad Skidoo Expedition som väl överensstämde mot räddningstjänstens 
krav och med ett som det bedömdes bra pris. 
 
Budget:  +100 000 kronor 
Kostnad:  -84 400 kronor 
Resultat:  +15 600 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 198 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 130 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 57 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 26 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 133 Dnr 2021/583–026 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Friska brandmän 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inlämnad redovisning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 §117 att bevilja 330 000 kronor för 
projektet Friska brandmän Sorsele med projektnummer 0307. 
 
Den beräknade kostnaden för projektet kunde reduceras tack vare bland annat. 
justering av befintlig ventilation. Slussen för kontaminerade kläder och 
utrustning är byggd, det som återstår är intrimning av maskiner och införande 
av rutiner. När det gäller kostnader är projektet klart. 
 
Budget:  +330 000 kronor 
Kostnad:  -191 760 kronor 
Resultat:  +138 240 kronor 
 
Kommunfullmäktige tog 2023-03-06 § 20 beslutet att hela överskottet från 
investeringsprojektet Friska brandmän, projekt 0307, skulle överföras till 
projektet Omklädning brandstation, projekt 0305. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 197 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 132 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-27 
E-post - Belopp i tjänsteutlåtande är exklusive moms 
Kommunfullmäktige 2023-05-08 § 56 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 20 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna inlämnad redovisning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 27 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 134 Dnr 2022/287–170 
 
Redovisning av investeringsprojekt – Inköp av band till 
bandvagn 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner återlämnande av beslutade medel för inköp av band till bandvagn. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 62 att bevilja 120 000 kronor till 
inköp av nya band till bandvagn. 
 
Räddningstjänsten har gjort bedömningen att kunskapen att köra bandvagn 
numera är sämre och att förmågan för insats i terräng löses bättre med annan 
utrustning. 
 
Budget:  +120 000 kronor 
Kostnad:  0 kronor 
Resultat:  +120 000 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 200 
Allmänna utskottet 2023-10-10 § 133 
Räddningschefens tjänsteutlåtande 2023-09-28 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 62 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna återlämnande av beslutade medel för inköp av 
band till bandvagn. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Räddningschef 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 28 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 135 Dnr 2022/278–293 
 
Slutredovisning investeringsprojekt - Taklyftar 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 53 att anslå 242 000 kronor till 
utbyte av taklyftar på Rosengården. 
 
Arbetet färdigställdes innan sommaren. Skenor från de korttidsrum som nu är 
kontor kunde återanvändas vilket minskade totalkostnaden. 
 
Budget:  +242 000 kronor 
Kostnad:  -202 156 kronor 
Resultat:  +39 844 kronor 
 
Slutredovisningen innebär att investeringen läggs in i anläggningsregistret med 
en avskrivningstid på 10 år. Avskrivning + internränta belastar verksamheten 
Rosengården, 51230, med 25 269 kronor per år, med början 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 191 
Social- och utbildningsutskottets 2023-10-09 § 48. 
Omsorgschefs tjänsteutlåtande 2023-09-07. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 29 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 136 Dnr 2023/417–006 
 
Sammanträdesdagar 2024 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar sammanträdesdagar för kommunfullmäktige, måndagar klockan 18.00: 
11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 9 december 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskottens sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-10-24 § 203 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-09-13 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att anta sammanträdesdagar för kommunfullmäktige, 
måndagar klockan 18.00: 11 mars, 13 maj, 24 juni, 23 september, 4 november, 
9 december. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgruppen 
Hemsidan 
Info på Hänna 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-11-06 30 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 137 Dnr 2022/491–102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022–2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
Platsen lämnas vakant till nästa sammanträde. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (V) har sagt upp alla sina politiska uppdrag. 
Kommunfullmäktige godkände 2023-09-25 § 114 uppsägningen och fattade 
beslut om ny ersättare till kommunstyrelsen. Dock utsågs inte någon ledamot 
till valnämnden, platsen lämnades vakant. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-09-25 § 114 
Länsstyrelsen 2023-10-04 
Uppsägning politiska uppdrag 
 
Förslag till beslut 
Inger Stenlund (V) – Platsen lämnas vakant till nästa sammanträde. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige 
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